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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

w dniu 23 stycznia 2012 roku 

 

obecni 

 

1. Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  obecny 

2. Radna Irena Owczarz       nieobecna 

3. Radny Dominik Penar       nieobecny 

4. Radny Sylwester Iwanowski      obecny 

5. Radny Marian Kita       obecny 

6. Radna Ewa Fronczek       obecna 

 

 

 

w posiedzeniu uczestniczyli 

Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji 

Agnieszka Pilarek- Słabikowska 

 

tematy posiedzenia 

 

1. Zajęcia pozalekcyjne w placówkach edukacyjnych kulturalnych i sportowych w 

mieście w roku szkolnym 2011/2012 

2. Akcja Zima 2012- plany harmonogram imprez 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych 

4. Sprawy róŜne 

 

 

pkt.1 

Temat omawia 

 

Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska: Od 

zeszłego roku zmieniona został forma zajęć pozalekcyjnych. Mamy zajęcia takie jak  

Misz-masz od 2011/2012 roku zajęcia nauki taneczno ruchowe w Szkole Podstawowej nr 1, 

nauka tańca, w tym roku szkolnym odbywają się dwa semestry warsztatów teatralnych  

Pierwszy semestr zakończył się pokazem jasełek. Warsztaty te odbywały się w Muzeum 

Saturn  

 

Radna Ewa Fronczek: Chciałabym zapytać czego dotyczy ta pomoc psychologiczna? 

 

Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska: dotyczy 

to stosunków społecznych, a konkretnie rozwiązywania problemów agresji. Odbywa się to w 

Szkole Podstawowej nr 1. 

 

Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  

Czy są pytania do tego punktu? 

 



Pytań nie było.  

 

pkt.2 

 

Temat omawia 

 

Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska: Na 

tegoroczną Akcję Zima zostały zaplanowane dwa turnusy. Została zwiększona ilość miejsc o 

5, tak udało się dopasować budŜet aby była taka moŜliwość. Plan Akcji Zima jest uzgodniony 

z Panem Prezesem Jerzym Krzemieniem. Posiłki w ty roku przygotowuje Szkoła Podstawowa 

nr 3. 

 

 Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  

Czy są pytania do tego punktu? 

 

Pytań nie było.  

 

pkt.3 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 2012 rok. 

 

Temat omawia  

 

Skarbnik Urszula Polak- Wałek:  Zmiany są następujące i dotyczą zamiany działek PEG 

następuje dopłata w wysokości 18.240 zł. Miało to nastąpić juŜ w ubiegłym roku, ale PEG nie 

dostarczył odpowiednich dokumentów i została ta transakcja przeniesiona na ten rok, musimy 

zwiększyć dochody i wydatki o te przedstawione kwoty. Druga zmiana dotyczy planów 

przychodów i kosztów z samorządowego zakładu budŜetowego ZBK w wyniku zmian jakie 

zaistniały na sesji budŜetowej, dotacja inwestycyjna została zmniejszona o 500 000 zł. WPF 

wynika z wcześniej podjętych zmian. 

 

Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  

Ogłaszam 5 minut przerwy. 

 

Wznawiam obrady po przerwie. 

 

Komisja Edukacji Kultury i Sportu: Wnioskuje oto aby płace za zajęci a pozalekcyjne były 

zwiększane corocznie o stopień inflacji. 

 

Głosowanie  

 

głosów za 4 

głosów za 

głosów za 

 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje, aby ogłoszenia oferty konkursowej dotyczącej 

udzielania dotacji z budŜetu Miasta Czeladź na przeciwdziałania patologiom społecznym , 



prowadzenie działalności profilaktycznej wśród dzieci i młodzieŜy odbywało się w takim 

terminie, aby zapewnić realizację zadaniu od 1 stycznia do 31 grudnia.  

 

Głosowanie  

 

głosów za 4 

głosów za 

głosów za 

 

Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  

Czy mają Państwo pytania w sprawach róŜnych? 

 

Pytań nie było. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował         Przewodniczący  

Krystian Załęczny       Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

         Andrzej Mentel 

 


